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Protokół nr LXV/2022 
z sesji Rady Gminy Stare Miasto 

odbytej w dniu 23 lutego 2023 roku 
w sali konferencyjnej Biblioteki Publicznej Gminy Stare Miasto  

 

W sesji udział wzięli: 
-    radni (lista obecności – załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 
-    sołtysi (lista obecności – załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) 
- Dariusz Puchała – Wójt Gminy Stare Miasto, 
- Luiza Kędracka – Sekretarz Gminy Stare Miasto, 
- Jolanta Sobczak – Skarbnik Gminy Stare Miasto, 
- Marcin Janiak – Radca prawny, 
- Elżbieta Kaczmarek – Kierownik Referatu Nieruchomości i Mienia, 
- Jolanta Fabisiak – Kierownik Referatu Oświaty, Kultury i Sportu, 
- Magdalena Kusiak – Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 
- Damian Majewski – Kierownik Referatu Infrastruktury, Inwestycji i Zamówień Publicznych, 
- Maria Szumigalska – Kierownik GOPS w Starym Mieście, 
- Jacek Matusiak – Dyrektor Biblioteki Publicznej Gminy Stare Miasto,  
- Zbigniew Szczepankiewicz – Kierownik ZGK, 
- Robert Popkowski – Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego 
- Ryszard Nawrocki – Przewodniczący Rady Powiatu Konińskiego 
-    Mateusz Staciwa – podinspektor UG Stare Miasto. 
(lista obecności – załącznik nr 3 do niniejszego protokołu) 
 

Punkt 1 porządku obrad – Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.   
 
Otwarcie LXV sesji Rady Gminy Stare Miasto godz. 10:03. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Halina Turajska – Dzień dobry Państwu. Otwieram LXV sesję Rady 
Gminy, którą zwołałam na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 
gminnym (Dz. U. z 2023 roku). Zwołuję na dzień 23 lutego godz. 10:00 LXV sesję Rady Gminy. Witam 
Wójta Gminy – Pana Dariusza Puchałę, Sekretarza Gminy – Panią Luizę Kędracką, Skarbnika Gminy – 
Panią Jolantę Sobczak. Witam Radcę Prawnego – Pana Marcina Janiaka, Witam Wysoką Radę, Witam 
Sołtysów, pracowników Urzędu Gminy, kierowników. Witam Przewodniczącego Rady Powiatu – Pana 
Ryszarda Nawrockiego.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 

Na 15 radnych obecnych jest 12. Nieobecna jest Pani Ewelina Andrzejak, Pan Michał Kałużny i Pan 
Kwieciński Paweł. Wymienieni Radni usprawiedliwili swoją nieobecność na dzisiejszej sesji. Obecność 
Radnych jest potwierdzona na liście ich podpisem. Skład 12 Radnych pozwala na podejmowanie uchwał 
i są one prawomocne, jest wymagane quorum.  

 
2. Przedstawienie porządku obrad LXV sesji Rady Gminy. 
3. Przyjęcie protokołów z LXIII i LXIV sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja o pracy Przewodniczącej Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
6. Podjęcie uchwał: 

• w sprawie pozbawienia drogi kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie jej  
z użytkowania na terenie Gminy Stare Miasto, 
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• w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bez przetargu nieruchomości stanowiącej  
własność Gminy Stare Miasto, 

• w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bez przetargu nieruchomości stanowiącej  
własność Gminy Stare Miasto, 

• w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bez przetargu nieruchomości stanowiącej  
własność Gminy Stare Miasto, 

• w sprawie zmiany Uchwały Nr LIII/349/2022 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 26 maja 
2022 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stare Miasto, 

• w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu nieruchomości i odstąpienia  
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy, 

• w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Stare Miasto, 

• w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2023, 

• zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Stare Miasto na lata 2023-2035. 

7. Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Stare Miasto im. prof. Joanny Papuzińskiej 
za 2022r.  

8. Sprawozdanie z działalności Klubów i Świetlic za 2022r.  
9. Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej w Starym Mieście za 2022r. 
10.  Informacje o pracy Komisji w okresie międzysesyjnym. 
11.  Sprawy bieżące, oświadczenia i informacje. 
12.  Zakończenie obrad LXV sesji Rady Gminy. 

   

Punkt 2 porządku obrad – Przedstawienie porządku obrad LXV sesji Rady Gminy. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Czy Panie, Panowie Radni wnoszą uwagi do przedstawionego  
porządku obrad? Nie mamy uwag. Przystępujemy do głosowania  

„za”                           –    12 głosów 
„przeciw”                 –      0 głosów 
„wstrzymało się”   –       0 głosów 

„Za” 12 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0 głosów. Porządek obrad dzisiejszej sesji został 
przyjęty jednogłośnie.  

Porządek obrad LXV sesji Rady Gminy Stare Miasto stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

Punkt 3 porządku obrad – Przyjęcie protokołów z LXIII i LXIV sesji Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Protokół z LXIII sesji Rady Gminy. Czy Panie, Panowie Radni wnoszą 
uwagi do przesłanego protokołu? Nie mamy uwag. Przystępujemy do głosowania.   

 
„za”                           –    12 głosów 
„przeciw”                 –      0 głosów 
„wstrzymało się”   –       0 głosów 

„Za” 12 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0 głosów. Protokół przyjęto jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Protokół z LXIV sesji Rady Gminy. Czy Panie, Panowie Radni wnoszą 
uwagi do przedstawionej treści, przesłanej treści protokołu? Nie mamy uwag. Przystępujemy do gło-
sowania.   
 

„za”                           –    12 głosów 
„przeciw”                 –      0 głosów 
„wstrzymało się”   –       0 głosów 
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„Za” 12 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0 głosów. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Punkt 4 porządku obrad – Informacja o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Informacja ta Państwu została przesłana wraz z materiałami sesyj-
nymi. Jest zamieszczona na stronie Gminy dokładnie w Biuletynie Informacji Publicznej. Jeżeli Panie, 
Panowie Radni będą mieli zapytania bądź uwagi do przedstawionej informacji, to bardzo proszę  
w punkcie Sprawy bieżące. 

Punkt 5 porządku obrad – Informacja o pracy Przewodniczącej Rady Gminy w okresie międzysesyj-
nym. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Dyżury w Biurze Rady we wtorki, załatwianie spraw bieżących jak 
również udział w zebraniu sprawozdawczym Ochotniczej Straży Pożarnej w Modle Królewskiej. 

Punkt 6 porządku obrad – Podjęcie uchwał: 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy – Przechodzimy do uchwał. Uchwały, które dzisiaj będą procedo-
wane jak również wszystkie informacje zostały omówione na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu  
21 lutego. 

• w sprawie pozbawienia drogi kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie jej  
z użytkowania na terenie Gminy Stare Miasto, 

 
 Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienia Proszę Pana inspektora Radosława 
Kaczmarka. 

Pan Radosław Kaczmarek – Dzień dobry Państwu, niniejsza uchwała dotyczy pozbawienia drogi 
kategorii drogi gminnej wraz z jednoczesnym wyłączeniem jest z użytkowania położonej w miejscowo-
ści Barczygłów oznaczonej numerem działki 405. Uzasadnieniem jest to, że w stanie faktycznym na 
działce nie znajduje się droga lecz rów. W przedmiotowej sprawie również uzyskano pozytywną opinię 
Zarządu Powiatu Konińskiego wyrażoną w uchwale Nr 513/2023 z dnia 18 stycznia 2023. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję, proszę o zgłoszenia do dys-
kusji. Nie mamy zgłoszeń, dyskusję zamykam.  
 
Uchwała Nr LXV/431/2023 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 23 lutego 2023 roku w sprawie pozbawienia 
drogi kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie jej z użytkowania na terenie Gminy Stare Miasto. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania.  

     „za”                         –  12 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 12 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymują się” 0 głosów. Uchwałę przyjęto jednogłośnie.   
 
Za przyjęciem uchwały głosowali radni: Krzyżak Juliusz, Kujawa Mirosław, Lewandowski Waldemar, 
Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Teodorczyk Karol, Turajska Halina, Wejman Lesław, Wilczyński 
Tomasz, Zając Andrzej, Zimny Zdzisław, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała Nr LXV/431/2023 i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

• w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bez przetargu nieruchomości stanowiącej wła-
sność Gminy Stare Miasto, 
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 Przewodnicząca Rady Gminy – O uzasadnienie proszę Panią kierownik Elżbietę Kaczmarek. 

Pani Elżbieta Kaczmarek – Dzień dobry Państwu. Projekt uchwały dotyczy działki położonej w ob-
rębie Krągola, oznaczonej numerem ewidencyjnym 457/7 o powierzchni 0,1034 ha. Właściciel nieru-
chomości sąsiedniej zwrócił się z wnioskiem o sprzedaż na poprawienie warunków zagospodarowania 
nieruchomości przyległej. Przedmiotowa działka objęta jest miejscowym planem zagospodarowania 
przestrzennego, przeznaczona jest pod tereny obiektów produkcyjnych, składów magazynów zabu-
dowy usługowej oraz urządzeń wytwarzających energię z odnawialnych źródeł energii oraz w około 
18% brak jest obowiązującego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Mając na uwa-
dze wniosek przedłożono Państwu projekt uchwały. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję, proszę o zgłoszenia do dys-
kusji. Nie mamy zgłoszeń, dyskusję zamykam.  
 
Uchwała Nr LXV/432/2023 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 23 lutego 2023 roku w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż bez przetargu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stare Miasto. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania.  

     „za”                         –  12 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 12 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymują się” 0 głosów. Uchwałę przyjęto jednogłośnie.   
 
Za przyjęciem uchwały głosowali radni: Krzyżak Juliusz, Kujawa Mirosław, Lewandowski Waldemar, 
Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Teodorczyk Karol, Turajska Halina, Wejman Lesław, Wilczyński 
Tomasz, Zając Andrzej, Zimny Zdzisław, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała Nr LXV/432/2023 i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

• w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bez przetargu nieruchomości stanowiącej wła-
sność Gminy Stare Miasto, 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – O uzasadnienie do uchwały proszę Panią kierownik Elżbietę Kacz-

marek 

Pani Elżbieta Kaczmarek – Proszę Państwa, tutaj również właściciel nieruchomości sąsiedniej 
zwrócił się z wnioskiem o sprzedaż na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości przy-
ległej działek stanowiących własność gminy Stare Miasto, położonych w obrębie Krągola oznaczonych 
numerem ewidencyjnym 458/1 o powierzchni 0,0350 ha oraz numer ewidencyjny 457/3 o powierzchni 
0,084 ha. W tym przypadku również przedmiotowe działki objęte są miejscowym planem zagospoda-
rowania przestrzennego. Nie mogą być zagospodarowane samodzielnie na cel wskazany w planie,  
ponadto one stanowiły również drogę, która w chwili obecnej przestała spełniać swoją rolę i przylega 
do działek wnioskodawcy. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję, proszę o zgłoszenia. Nie 
mamy zgłoszeń, dyskusję zamykam.  
 
Uchwała Nr LXV/433/2023 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 23 lutego 2023 roku w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż bez przetargu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stare Miasto. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania.  

     „za”                         –  12 głosów 
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     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 12 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymują się” 0 głosów. Uchwała wchodzi w życie jednogłośnie.  
 
Za przyjęciem uchwały głosowali radni: Krzyżak Juliusz, Kujawa Mirosław, Lewandowski Waldemar, 
Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Teodorczyk Karol, Turajska Halina, Wejman Lesław, Wilczyński 
Tomasz, Zając Andrzej, Zimny Zdzisław, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała Nr LXV/433/2023 i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

• w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bez przetargu nieruchomości stanowiącej wła-
sność Gminy Stare Miasto, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O podanie uzasadnienia do uchwały proszę Panią kierownik  
Elżbietę Kaczmarek. 

Pani Elżbieta Kaczmarek – Kolejna nasza uchwała również projekt uchwały gdzie właściciel nieru-
chomości sąsiedniej zwrócił się z wnioskiem o sprzedaż na poprawienie warunków zagospodarowania 
nieruchomości przyległej działek stanowiących własność gminy Stare Miasto położonych w obrębie 
Krągola oznaczonych numerem ewidencyjnym 400/2 o powierzchni 0,0383 ha oraz numer ewidencyjny 
399/15 o powierzchni 0,0107 ha. W tym przypadku przedmiotowe działki nie są objęte miejscowym 
planem zagospodarowania przestrzennego. Istotną rzeczą jest tutaj fakt, że działka w tym przypadku 
400/2 dzieli teren inwestycyjny na dwie części. Zakup tych działek umożliwi scalenie terenu w jedną 
nieruchomość. Dziękuję.   

Przewodnicząca Rady Gminy –  Dziękuję bardzo Pani kierownik. Otwieram dyskusję, bardzo proszę 
o zgłoszenia. Nie mamy zgłoszeń dyskusję zamykam. 

 
Uchwała Nr LXV/434/2023 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 23 lutego 2023 roku w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż bez przetargu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stare Miasto. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania.  

     „za”                         –  12 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 12 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymują się” 0 głosów. Uchwała wchodzi w życie jednogłośnie.  
 
Za przyjęciem uchwały głosowali radni: Krzyżak Juliusz, Kujawa Mirosław, Lewandowski Waldemar, 
Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Teodorczyk Karol, Turajska Halina, Wejman Lesław, Wilczyński 
Tomasz, Zając Andrzej, Zimny Zdzisław, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała Nr LXV/434/2023 i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

• w sprawie zmiany Uchwały Nr LIII/349/2022 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 26 maja 
2022 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stare Miasto, 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – O uzasadnienie proszę Panią kierownik Wioletę Wojciechowską-

Dolną. 

Pani Wioleta Wojciechowska-Dolna  – Dzień dobry Państwu. Celem zmiany załącznika graficznego 
nr 5 do przedmiotowej uchwały w sprawie zmiany studium było zgodnie z wnioskiem inwestora 
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powiększenie przedmiotowego obszaru z obecnie 228 ha wskazanych w uchwale  na 232 ha, czyli około 
4 ha więcej jako dostosowanie ustaleń dokumentu planistycznego do zamierzeń inwestycyjnych wnio-
skodawcy i docelowe przeznaczenie do znacznej tego obszaru to są tereny koncentracji rozwoju dzia-
łalności gospodarczej. Teren ten ma w przyszłości stanowić w powiększenie sąsiadującego z nim grani-
czącego dosłownie obszaru również wskazanego pod działalność gospodarczą, dla którego również  
obowiązują miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego, gdzie zlokalizowane są takie inwesty-
cje jak Kramp czy Kappa i dokonania aktualizacji planistycznych ma na celu powiększenie strefy zain-
westowania oraz umożliwienie inwestorom kształtowania zabudowy i komunikacji w sposób dostoso-
wany do przyszłych potrzeb rozwojowych. Bardzo dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy –  Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję proszę o zgłoszenia do dys-
kusji. Nie mamy zgłoszeń dyskusję zamykam. 

 
Uchwała Nr LXV/435/2023 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 23 lutego 2023 roku w sprawie zmiany 
Uchwały Nr LIII/349/2022 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 26 maja 2022 roku w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 
Stare Miasto. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania.  

     „za”                         –  12 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 12 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymują się” 0 głosów. Uchwała wchodzi w życie jednogłośnie.  
 
Za przyjęciem uchwały głosowali radni: Krzyżak Juliusz, Kujawa Mirosław, Lewandowski Waldemar, 
Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Teodorczyk Karol, Turajska Halina, Wejman Lesław, Wilczyński 
Tomasz, Zając Andrzej, Zimny Zdzisław, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała Nr LXV/435/2023 i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

• w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu nieruchomości i odstąpienia  
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy, 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – O podanie uzasadnienia do uchwały Proszę Pana inspektora Piotra 

Wawrzyniaka. 
 

Pan Piotr Wawrzyniak – Dzień dobry Państwu. W dniu 31 grudnia ubiegłego roku wygasła umowa 
najmu zawarta pomiędzy Gminą Stare Miasto a Biblioteką Publiczną Gminy Stare Miasto im prof. Jo-
anny Papuzińskiej na wynajem pomieszczeń o powierzchni 68,8 m2 znajdującego się na parterze bu-
dynku w Liścu Wielkim przy ulicy Długiej 3a, na działce oznaczonej numerem 358/2 obręb Lisiec Wielki.  
Najemca wykorzystuje przedmiot najmu na prowadzenie filii bibliotecznych Biblioteki Publicznej zgod-
nie ze statutem Biblioteki. Daje to możliwość dostępu do zbiorów biblioteki większej liczby mieszkań-
ców oraz tych, którzy mają trudności z dotarciem do Biblioteki głównej. W związku z tym, iż lokal był 
wynajmowany na czas określony to jest na 3 lata, a każda następna umowa dotycząca wynajmu nieru-
chomości powyżej 3 lat wymaga zgody Rady, podjęcie niesie uchwały jest zasadne.  

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję  bardzo. Otwieram dyskusję, proszę o zgłoszenia do dys-

kusji. Nie mamy zgłoszeń dyskusję zamykam. 
 

Uchwała Nr LXV/436/2023 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 23 lutego 2023 roku w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie umowy najmu nieruchomości i odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu za-
warcia tej umowy. 
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Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania.  

     „za”                         –  11 głosów 
     „przeciw”               –    1 głos 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 11 głosów, „przeciw” 1 głos, „wstrzymują się” 0 głosów. Uchwała wchodzi w życie wymaganą ilo-
ścią głosów.  
 
Za przyjęciem uchwały głosowali radni: Krzyżak Juliusz, Lewandowski Waldemar, Stasiak Mirosław,  
Szyszyński Andrzej, Teodorczyk Karol, Turajska Halina, Wejman Lesław, Wilczyński Tomasz, Zając  
Andrzej, Zimny Zdzisław, Zioła Tymon. 

„Przeciw” głosował radny: Kujawa Mirosław. 

Uchwała otrzymała Nr LXV/436/2023 i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

• w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Stare Miasto, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O podanie uzasadnienia proszę Pana podinspektora Mateusza Sta-
ciwę. 
 

Pan Mateusz Staciwa – Dzień dobry. Szanowni Państwo, do Rady Gminy Stare Miasto 7 grudnia 
ubiegłego roku wpłynęła skarga Pani Anny Woźnickiej na działalność Wójta Gminy Stare Miasto.  
Na podstawie statutu gminy Stare Miasto Przewodniczący Rady skierował skargę do Komisji Skarg 
Wniosków i Petycji w celu zbadania jej zasadności. 13 grudnia ubiegłego roku Komisja Skarg Wniosków 
i Petycji zwróciła się do firmy obsługującej gminę o  wyjaśnienia w zakresie zarzutów zawartych w skar-
dze. Powyższe pozwoliło na stwierdzenie, że gmina nie ogranicza w żaden sposób dostępu do informa-
cji publicznej i zapewnia prawidłowy i kompletny dostęp do danych zgodnie z obowiązującymi przepi-
sami. Mając na uwadze powyższe, Rada Gminy Stare Miasto postanawia uznać skargę na Wójta miny 
Stare Miasto za bezzasadną. Dziękuję bardzo. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję  bardzo. Otwieram dyskusję, proszę o zgłoszenia.  

Nie mamy zgłoszeń do dyskusji, dyskusję zamykam. 
 

Uchwała Nr LXV/437/2023 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 23 lutego 2023 roku w sprawie rozpatrzenia 
skargi na Wójta Gminy Stare Miasto. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania.  

     „za”                         –  11 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   1 głos 

 
„za” 11 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymują się” 1 głos. Uchwała wchodzi w życie wymaganą ilością gło-
sów. Dziękuję.  
 
Za przyjęciem uchwały głosowali radni: Krzyżak Juliusz, Lewandowski Waldemar, Stasiak Mirosław,  
Szyszyński Andrzej, Teodorczyk Karol, Turajska Halina, Wejman Lesław, Wilczyński Tomasz, Zając  
Andrzej, Zimny Zdzisław, Zioła Tymon. 

Od głosu „wstrzymał się” radny: Kujawa Mirosław. 

Uchwała otrzymała Nr LXV/437/2023 i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

• w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2023, 
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Przewodnicząca Rady Gminy – Jest to druk 564A. O podanie uzasadnienia proszę Skarbnika Gminy 
Panią Jolantę Sobczak. 

 
Pani Jolanta Sobczak – Szanowni Państwo, Wysoka Rado. Projekt uchwały zakłada, że dochody po 

zmianie będą wynosiły 79.398.207,12 zł. natomiast wydatki 83.025.199,69 zł. Deficyt budżetu po zmia-
nie zwiększy się i będzie wynosił 3.626.992,57 zł.  Zwiększenie deficytu wynika z faktu, że po stronie 
przychodów zaplanowano środki finansowe, które wpłynęły w roku 2022, a będą wykorzystane w roku 
2023. Na zwiększenie dochodów w dziale 010 rolnictwo i łowiectwo tu akurat w tym przypadku jest 
zmniejszenie, ponieważ dokonano również zmniejszenia wydatków na realizację zadania związanego  
z budową suwu w Żdżarach i dlatego w tym zakresie zmniejszono 358.456,01 zł. W dziale 750 zaplano-
wano wzrost dochodów z tytułu otrzymanego odszkodowania jak i z funduszu pomocy obywatelom 
Ukrainy w łącznej kwocie 1.496,85 zł. W różnych rozliczeniach zwiększono o kwotę 31.086,00 zł są to 
środki z funduszu pomocy obywatelom Ukrainy na zadania oświatowe. W dziale oświata i wychowanie  
dokonano zmniejszenia o kwoty 223.436,00 zł., a przeniesiono na stronę przychodów na realizację pro-
jektu Erasmus+ w Żdzarach z uwagi na to, że środki te wpłynęły w roku 2022. W zakresie pomocy spo-
łecznej i pozostałych zadań z zakresu polityki społecznej oraz rodzina wpłynęły środki z funduszu po-
mocy oraz z funduszu przeciwdziałania covid-19 w łącznej kwocie 41.170,00 zł. Ogółem dochody 
zmniejszono o 508.139,16 zł. Jeżeli chodzi o wydatki, to zaplanowano również zmniejszenie to co mó-
wiłam wcześniej o kwotę 533.296,00 zł., a wynika to z dokonania zapłaty zadania suw w Żdżarach, 
natomiast zwiększono 90.000,00 zł. na infrastrukturę sanitacyjną wsi na przedsięwzięcia pod nazwą 
„Budowa kanalizacji miejscowości Posoka”. W dziale 750 dokonano zwiększenia o 18.622,35 zł. Wynika 
to z otrzymanego odszkodowania jak i również z udziału z tytułu obsługi za sprzedaż węgla, w dziale 
754 bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa dokonano przeniesienia między paragra-
fami z tytułu złożonego wniosku przez Sołectwo Żdżary na realizację zadań, w dziale oświata ogółem 
zwiększono o 91.337,14 zł. Są to środki z tytułu tak po stronie dochodów mieliśmy otrzymane z tytułu 
pomocy Ukrainie funduszu pomocy Ukrainie jak i realizacji projektu. W dziale 851 ochrona zdrowia jak 
i połączone z działem kultura i ochrona dziedzictwa narodowego dokonano zwiększenia włączonej 
kwocie 322.391,20 zł. Wynika to z ujęcia po stronie przychodów środków z tytułu opłat za sprzedaż 
napojów alkoholowych i opłat z tzw. małpek. W dziale 852 pomoc społeczna, 853 pozostałe zadania  
z zakresu polityki społecznej jak i dział 855 rodzina, ogółem jest to kwota 41.170,00 zł. Taka sama, jak 
po stronie dochodów otrzymana z funduszy pomocy i w dziale 900 gospodarka komunalna i ochrona 
środowiska dokonano zwiększenia o kwotę 645.915,00 zł. Są to środki niewykorzystane z tytułu sprze-
daży węgla i w dziale 921 kultura i ochrona dziedzictwa pozostała kwota jeszcze 4.000,00 zł.  Są to 
środki otrzymane z tytułu darowizny z tytułu otrzymania nagrody przez Sołectwo Stare Miasto oraz 
domach kultury i świetlice i kluby dokonano zwiększenia o 6.873,73 zł. na realizację projektu przez 
Sołectwo Lisiec Wielki ogółem zwiększono o kwotę 597.013,42 zł. Dziękuję.     

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Pani Skarbnik. Bardzo proszę Pana Przewodniczącego  

Komisji Budżetu o przedstawienie opinii bądź osobę przez niego wyznaczoną. 
 
Pan Lesław Wejman – Zmiany przedstawione przez Panią Skarbnik zostały omówione na wspól-

nym posiedzeniu Komisji, były szeroko omawiane szczególnie te, które dotyczyły przeniesień środków 
z ubiegłego roku na bieżący i te przede wszystkim te główne, to są zmiany. Reszta dotyczy przeniesień 
między paragrafami, Komisja po uzyskaniu tych wyjaśnień pozytywnie opiniuje proponowane zmiany. 
Dziękuję. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję  Panu Przewodniczącemu. Otwieram dyskusję nad treścią 

uchwały, proszę o zgłoszenia do dyskusji. Nie mamy zgłoszeń, dyskusję zamykam.  

Uchwała Nr LXV/438/2023 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 23 lutego 2023 roku w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej na rok 2023. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania.  
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     „za”                         –  12 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 12 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymują się” 0 głosów. Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowali radni: Krzyżak Juliusz, Kujawa Mirosław, Lewandowski Waldemar, 
Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Teodorczyk Karol, Turajska Halina, Wejman Lesław, Wilczyński 
Tomasz, Zając Andrzej, Zimny Zdzisław, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała Nr LXV/438/2023 i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

• zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Stare Miasto na lata 2023-2035. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O uzasadnienie do uchwały proszę Skarbnika Gminy Panią Jolantę 
Sobczak. 

Pani Jolanta Sobczak –  Projekt uchwały zakłada w załączniku nr 1 zwiększenie dochodów i wydat-
ków wynikających ze zmiany uchwały budżetowej. Również dokonano zmiany deficytu, ponieważ po 
stronie przychodów wprowadzono niewykorzystane środki z roku 2022. Szczegółowo macie Państwo 
opisane na jakie to zadania zostały po stronie przychodów ujęte te środki, ale m.in. dotyczyły to reali-
zacji projektu Erasmus+ przez Szkołę Podstawową w Żdżarach, kopalnia wiedzy w gminie Stare Miasto, 
niewykorzystane środki z przez Sołectwo Stare Miasto, również ze sprzedaży węgla i jak i z tytułu sprzed 
korzystania za sprzedaż napojów alkoholowych i przeciwdziałania alkoholizmowi oraz tzw. opłat za 
małpki, natomiast jeżeli chodzi o załącznik nr 2, zwiększono na zadaniu Budowa sieci kanalizacji sani-
tarnej w miejscowości Posoka w poszczególnych latach i w roku 2023 do kwoty 2.190.000,00 zł.   
i w roku 2024 do kwoty 2.250.000,00 zł. Proponowana zmiana wynika ze złożonych ofert przetargo-
wych, również budowa stacji uzdatniania wody tutaj dokonano zmniejszenia na tym zadaniu, ponieważ 
zostało ono sfinansowane 30 grudnia 2022 roku i również w załączniku nr 2 dokonano przeniesienia  
z pozycji 1.1 do 1.3 z uwagi na to, że zgodnie z uwagą Opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w Poznaniu na temat budżetu, że jeżeli to zadanie nie jest jeszcze dofinansowane ze środków Unii,  
to powinno się znaleźć w drugiej części tego załącznika. Dziękuję. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję, proszę o zgłoszenia.  

 Nie mamy zgłoszeń, dyskusję zamykam.  
 
Uchwała Nr LXV/439/2023 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 23 lutego 2023 roku zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stare Miasto na lata 2023-2035. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania.  

     „za”                         –  12 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 12 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymują się” 0 głosów. Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowali radni: Krzyżak Juliusz, Kujawa Mirosław, Lewandowski Waldemar, 
Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Teodorczyk Karol, Turajska Halina, Wejman Lesław, Wilczyński 
Tomasz, Zając Andrzej, Zimny Zdzisław, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała Nr LXV/439/2023 i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 Przewodnicząca Rady Gminy – Szanowni Państwo, 15 minut przerwy.  
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Przerwa: 10:33 - 10:47. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Na dzisiejszej sesji gościmy Pana Roberta Popkowskiego Radnego 
Sejmiku Wielkopolskiego. Witam Pana bardzo serdecznie. 

Punkt 7 porządku obrad – Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Stare Miasto im. 
prof. Joanny Papuzińskiej za 2022r. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy –  O przedstawienie informacji proszę Pana Proszę Dyrektora Biblio-
teki Pana Jacka Matusiaka. 

 
Pan Jacek Matusiak – Dzień dobry Państwu. Szanowni Państwo, na posiedzeniu Komisji przedse-

syjnym szczegółowo omówiliśmy sprawozdanie, w jakich obszarach działa biblioteka pytania padły. 
Myślę, że starałem się przynajmniej wyczerpująco Państwu na te pytania odpowiedzieć. Uzupełnione 
jest sprawozdanie o informację, którą Państwo prosiliście czyli ze wskazaniem jak wygląda załóżmy 
czytelnictwo filiach poszczególnych i w bibliotece głównej. Nie wiem, czy Państwo macie jeszcze jakieś 
pytania to z przyjemnością odpowiem. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Nie ma pytań. Dziękuję Panu bardzo. 

 

Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Stare Miasto im. prof. Joanny Papuzińskiej za 

2022r. stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

Punkt 8 porządku obrad – Sprawozdanie z działalności Klubów i Świetlic za 2022r. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie sprawozdania proszę Panią kierownik Jolantę  
Fabisiak. 

Pani Jolanta Fabisiak – Dzień dobry Państwu, Wysoka Rado. Jak co roku prezentujemy Sprawoz-
danie z działalności klubów i świetlic działających na terenie gminy za 2020 rok. Szczegółowo omówili-
śmy to na spotkaniu wspólnym Komisji i tylko podsumowująco dla słuchających dzisiejszych obrad 
mamy w tej chwili aktualnie na terenie starej gminy 5 działających świetlicy wiejskich w poszczególnych 
sołectwach, jedna w trakcie organizacji i wszystkie te świetlice realizują ten cel, który towarzyszył po-
wstawaniu tego rodzaju inicjatyw, czyli przede wszystkim zaspokajanie potrzeb mieszkańców. Są to 
najczęściej spotkania, również spotkania Organizacji Pozarządowych, które działają na terenie gminy  
i oczywiście też okolicznościowe spotkania dla dzieci podaje tu przykład chociażby wiejskiego klubu 
Kultury w Liścu Wielkim. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję  bardzo Pani kierownik. 

Sprawozdanie z działalności Klubów i Świetlic za 2022r. stanowi załącznik nr 15 do niniejszego proto-
kołu. 

Punkt 9 porządku obrad – Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej w Starym 
Mieście za 2022r. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie informacji proszę kierownika zakładu. 

Pan Zbigniew Szczepankiewicz – Dzień dobry. Sprawozdanie było również omawiane na posiedze-
niu Komisji. Tutaj mogę powiedzieć to w celu uzupełnienia, że Zakład Gospodarki Komunalnej wyko-
rzystał 91% zakładanego budżetu. Na uwagę zasługuje działalność w zakresie utrzymania dróg, tutaj 
współpraca z Zarządem Dróg Powiatowych w zimowym utrzymaniu chodników, współpraca ze Spółką 
Wodną, gdzie wykonaliśmy w ubiegłym roku ponad 5 km rowów melioracyjnych. Prace polegały na 
pracach związanych z oczyszczeniem i pogłębianiem ich. Dodatkowo Zakład Gospodarki Komunalnej 
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wykonał ponad 3600 m2 chodników. Wykonaliśmy naprawy związane z drogami, drogi asfaltowej  
i dróg z nawierzchni destruktowej. Dziękuję bardzo.  
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję  bardzo Panu kierownikowi. 

Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej w Starym Mieście za 2022r. stanowi  
załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 

Punkt 10 porządku obrad – Informacje o pracy Komisji w okresie międzysesyjnym. 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy – Bardzo proszę Komisję Oświaty Przewodniczącego Pana Tymona 
Ziołę. 
 
 Pan Tymon Zioła – Członkowie Komisji Edukacji, Spraw Społecznych, Praworządności oraz Bezpie-
czeństwa w okresie międzysesyjnym uczestniczyli w: 3 luty - udział w spotkaniu dotyczącym zakresu 
wsparcia finansowego dla klubów sportowych na terenie Gminy Stare Miasto. Na spotkaniu analizo-
wano realizację założonych zadań w roku ubiegłym oraz rozpatrywano cele i założenia na rok 2023;  
4 oraz 11 luty - udział w zebraniach sprawozdawczych Ochotniczych Straży Pożarnej w Główiewie oraz 
Krągoli; 18 luty - udział w regionalnych zawodach w tenisie stołowym w Witkowie i tutaj naszą gminę 
reprezentował: Zastępca Wójta - Janusz Frysiak, Mirosław Sawicki, Ewelina Andrzejak, Andrzej Zając  
i ja. Jeśli chodzi o to, co udało się wygrać, to Zastępca Wójta Pan Janusz Frysiak w kategorii Wójtów, 
Burmistrzów, Prezydentów i Starostów zajął trzecie miejsce oraz w kategorii byłych radnych Pan Miro-
sław Sawicki również zajął trzecie miejsce i w tym miejscu oczywiście tutaj gratulujemy. Tych reprezen-
tantów naszej gminy mogło być zdecydowanie więcej. Ja mam nadzieję, że w następnym roku będzie 
nas więcej no i sukcesów może też się więcej uda zwłaszcza, że w kategorii gmin też puchary są do 
zdobycia. Jeśli chodzi o ten sport ja przypomnę a propos dofinansowań do klubów sportowych, że co 
roku ta kwota jest coraz wyższa, regularnie wzrasta i wydaje mi się jako tu Przewodniczący Komisji 
również edukacji sportu, że jeśli chodzi o nasze możliwości gminy Stare Miasto potrzeby to, że ich klu-
bów sportowych tych możliwości aktywności zarówno dla najmłodszych jak i starszych nie brakuje, że 
jest tego stosunkowo dużo, a i kluby mówią, że te kwoty, które którymi wspieramy są adekwatne do 
potrzeb. Także myślę, że ten sport no nie mamy możesz żadnej ekstraklasy, ale że sukcesy są ade-
kwatne do możliwości i potrzeb także myślę, że można uznać, że ten sport jest na dobrym poziomie. 
Dziękuję. 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Panu Przewodniczącemu. Komisja Budżetu w punkcie 6 
porządku obrad przedstawiła swoją informację. Czy ktoś z Państwa Przewodniczących chciałby zabrać 
głos? 

Punkt 11 porządku obrad – Sprawy bieżące, oświadczenia i informacje. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – W tym punkcie porządku obrad o zabranie głosu prosił Pan Radny 

Sejmiku Wielkopolskiego Pan Robert Popkowski, udzielam Panu głosu. 
 
Pan Robert Popkowski – Dziękuję Pani Przewodnicząca. Panie Wójcie, Panowie i Panie Radny, Dro-

dzy Samorządowcy i Szanowni Sołtysi. Jest mi niezmiernie miło, że mogę gościć dzisiaj u was. Chciałbym 
powiedzieć, że moja wizyta tutaj spowodowana jest taką większą troską o coś większego. Ja odwie-
dzam ostatnio gminy, chcąc patrzeć na to, co w gminach się dzieje i z czym się borykają, ewentualnie 
jakie odnoszą sukcesy. To prawda jest, że zajmując się polityką gdzieś na zewnątrz czasami mówimy, 
chwalimy wszystkie inne rzeczy, interesujemy się innymi, natomiast nie zauważamy rzeczy które są u 
nas na podwórku, stąd moja obecność jako Radnego Sejmiku Województwa Wielkopolskiego, ale 
przede wszystkim mieszkańca Konina i powiatu konińskiego i zainteresowanie tym, co się w gminach 
dzieje. Drodzy Panowie tak może nieformalnie troszeczkę będę mówił, jestem tu po to, żeby w przy-
szłości w najbliższej przyszłości jak znajdę się w waszych sołectwach w gminie Stare Miasto, żeby nie 
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posądzonym być że facet stanął nie wiem na dożynkach i stwierdził, że i się wymądrza i mówi o tym jak 
to wygląda i nie robi nic poza tym, natomiast rzeczywiście moje zainteresowanie każdą gminą powiatu 
konińskiego jest ogromne. Ja przyznam się szczerze, że myślę o czym znacznie większym bo gmina Stare 
Miasto jest wielkim przykładem rozwoju i tu jeżeli słucham i myślę o terenach inwestycyjnych o ich 
scalaniu oczywiście jest to kosztem obarczone wielkiej pracy, którą wykonujecie od lat w waszej gminie 
z pewnością przyjdzie czas i moment, kiedy gmina na tym strasznie zyska. Zresztą wiele gmin ościen-
nych, które odwiedzam zazdroszczą wam tego wszystkiego no i ogromnego budżetu, który posiadacie. 
Przy takim deficycie małym jak słyszałem dzisiaj to myślę, że to nie jest problem bo rzeczywiście czas 
pokaże, że kierunek inwestycji i rozwoju był słuszny, zresztą popatrzeć na to, że aspiracje niektórych 
włodarzy zwłaszcza patrząc na mapę na mapę powiatu konińskiego, gdzie sercem jest miasto Konin  
i to serce powiem szczerze, że to jest tak jak na żywym organizmie zamiast dostarczać krew z tlenem  
i odżywiać te gminy to, to zaniedbuję je strasznie i nie robi tego, co powinno. Nie jest tym organem, 
który was powinien wzmacniać raczej się okazuje, że to wy jesteście jemu bardziej potrzebni, a tak być 
nie powinno. Uważam, że powinniśmy powalczyć o Wschodnią Wielkopolskę jako całość, więc jeśli 
jesteście bardzo ważną częścią tego organizmu, który powinien decydować o tym, żeby Warszawa przy-
najmniej postrzegała nas jako w miarę silny region i stąd zależy mi na tym, żeby wszystkich gminach,  
w całym powiecie konińskim, zresztą nie tylko po konińskim, ale kolskim, słupeckim i tureckim również. 
Jako region powinniśmy odgrywać znacznie większą rolę w perspektywie w stosunku do Warszawy, bo 
zależy nam na tym wszystkim, żeby nasz region się rozwijał, a jak powiedziałem wasz jesteście tutaj 
ogromną, ważną częścią tego, co się dzieje. Ja nie ukrywam, że współpracuje z wieloma z was, dzisiaj 
będąc na sesji nagle się okazuje, że te drobne sprawy, które każdy z was w sołectwach ma są ważne do 
załatwienia dla lokalnych mieszkańców i to jest cholernie ważne. Ja sam przyznaję się szczerze, że jak 
tylko mogę gdzieś pomóc znaczy tak nie patrzę tu od strony partyjnej, bo nawet jeżeli jesteśmy w Sej-
miku Województwa Wielkopolskiego bez względu na barwy polityczne i przekonania i działamy wspól-
nie dla Wschodniej Wielkopolski, dla naszego regionu bez względu na to, czy to jest Małgosia Waszko-
wiak z Platformy Obywatelskiej czy my z klubu PiSu jesteśmy czy z PSL-u nawet Pan Cieślak, to pracu-
jemy dla Wschodniej Wielkopolski dlatego, żeby te nasze problemy rozwiązywać tam. Oczywiście 
gmina ze swoim problemem przenika się z Urzędem Marszałkowskim i odwrotnie Urząd Marszałkowski 
pracuje często dla gminy. Jesteśmy tam potrzebni, bo to my przez was byliśmy wybrani i my was re-
prezentujemy, więc jeżeli jakiekolwiek są problemy, kłopoty i troski to bardzo proszę czy to przez gminę 
czy bezpośrednio można spokojnie ze mną się kontaktować. Ja na pewno, jeżeli tylko będę mógł to 
postaram się was wspierać i pomagać chociażby w takich działaniach gdzie niekoniecznie przez gminę 
wszystko do Urzędu Marszałkowskiego idzie więc tu jak najbardziej jestem pełen zaangażowania  
i pracy, jeżeli tylko taka będzie potrzeba. Oczywiście na koniec życząc  gminie pełnego rozwoju, bo to 
jest istotne. Nie chciałbym, żeby ktoś miał aspiracji do tego, żeby aspirować do tego, żeby odbierać 
wam część waszej pracy, bo takie zapędy były i myślenie też. Uważam, że gmina powinna pracować 
sama na siebie i swoich mieszkańców, zresztą jesteście przykładem rozwoju gminy niesamowicie bo  
w Koninie, w momencie kiedy się wszystko dzieje na inkluzji. Ci ludzie uciekają, uciekają również do 
was. Budownictwo się rozwija, ceny są znacznie niższe a przecież dla każdego mieszkańca oszczędności  
w pieniądzach, które wydają na co dzień, które ciężko zarabiają to są istotnym elementem, zresztą 
gmina pokazuje tutaj tereny te nie tylko inwestycyjne, bo rzeczywiście kierunek inwestycyjny jest jed-
nym ale drugim jest jednak rozwoju wszystkich miejscowości waszych. Jeżdżąc i słuchając chociaż spo-
tkałem się z ochotnikami strażakami, bo tutaj mam rzeczywiście dość duże pole do popisu, że rozma-
wiam z nimi i często widzę jak się jak się to wszystko rozwija, to jestem pełen podziwu, że gmina tak 
właśnie wygląda, tak się rozwija. Drodzy Państwo, ja dziękuję  serdecznie za możliwość udzielenia głosu 
i bycia z Państwem dzisiaj tutaj i zostaje do Państwa dyspozycji. Dziękuję  serdecznie. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję  bardzo Panu Radnemu. O zabranie głosu prosił Pan Ry-
szard Nawrocki Przewodniczący Rady powiatu konińskiego. 

 
Pan Ryszard Nawrocki – Pani Przewodnicząca, Państwo Radni. Ja podzielę się tylko dwoma infor-

macjami. Pierwsza to chciałbym w imieniu całej Rady Powiatu podziękować wszystkim, którzy zaszczy-
cili i przyjęli nasze zaproszenie na galę powiatu konińskiego, która miała miejsce 17 lutego. Chcę 
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powiedzieć, że na tej gali no przedstawiciele Starego Miasta generalnie zdominowali, jeśli chodzi o ilość 
kandydatów i uczestników w naszych nagrodach powiatu. Chciałem jeszcze raz pogratulować laurea-
tom w filmie AJ Group,  która w kategorii gospodarka została nagrodzona, również Panu Olszewskiemu 
w kategorii kultura. To jest lokalny malarz, dostał również statuetkę, nominacja przypadła Panu  
Wadelskiemu w kategorii sport oraz firma oraz stowarzyszenie Solidarni w Partnerstwie również  
w gronie nominowanych. No to jest dosyć duża liczba, jeśli chodzi o ilość uczestników nominowanych 
i nagrodzonych statuetką, jeśli chodzi o Stare Miasto. Jeszcze jedna rzecz, powiat koniński zajął pierw-
sze miejsce ,jeśli chodzi wśród powiatów na spartakiadzie turnieju tenisa stołowego, o którym mówił 
tutaj Przewodniczący, to również zasługa uczestników z gminy Stare Miasto, ponieważ w tej kategorii 
uczestniczyli również uczestniczyły inne gminy z naszego powiatu i to się złożyło, że powiat zajął pierw-
sze miejsce wśród wszystkich powiatów, które w tym turnieju uczestniczyły. Tyle z mojej strony. Dzię-
kuję  bardzo. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję  bardzo. 
 

Punkt 12 porządku obrad – Zakończenie obrad LXV sesji Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Zamykam obrady LXV sesji Rady Gminy Stare Miasto. Dziękuję 
Państwu za udział w sesji 

LXV sesja zakończyła się o godz. 11:01. 
 
                   Protokołował:                                                                            Prowadząca obrady sesji:   
 /-/ Mateusz Staciwa                  /-/ Halina Turajska 

 

 

 

 


